



**Canadian TCSL Association**  
**加 拿 大 中 文 教 学 学 会**  
**Canadian Teaching Chinese as a Second Language Association**

## 第三届常务理事会

### 常务理事：任期（2012-2016）

会 长：                  陈山木（英属哥伦比亚大学）  
副会长（秘书）：      卜愷莹（维多利亚大学）  
副会长（公关）：      杨丽琼（英属哥伦比亚大学）  
副会长（财务/总务）：  吴丽珠（西门菲莎大学）  
学报委员会主席：      梁丽芳（亚伯他大学）  
会议委员会主席：      曲延风（昆特兰科技大学）  
网络委员会主席：      杨丽琼（英属哥伦比亚大学）  
暑训委员会主席：      吴丽珠（西门菲莎大学）  
资讯委员会主席：      吴娜（三一西大学）

### 聘任委员：任期（2012-2014）

会员委员会加东主席：  吴小燕（多伦多大学）  
会员委员会加西主席：  田军（维多利亚大学）

## The Third Executive Board

### Members of the Executive Board: Term (2012—2016)

President:  Robert Chen (University of British Columbia)  
Vice-President, Secretary:                      Karen Tang (University of Victoria)  
Vice-President, Public Relation:               Joan Yang (University of British Columbia)  
Vice-President, Treasure/General Affairs:      Billie Ng (Simon Fraser University)  
Chair of the Journal Committee:               Laifong Leung (University of Alberta)  
Chair of the Conference Committee:              Yanfeng Qu (Kwantlen Poly-technique University)  
Chair of the Website/Internet Committee:      Joan Yang (University of British Columbia)  
Chair of the Summer Program Committee:       Billie Ng (Simon Fraser University)  
Chair of the National Database Committee:      Na Wu (Trinity West University)

### Members at Large by Invitation: Term (2012-2014)

Eastern Chair of the Membership Committee:  Helen Wu (University of Toronto)  
Western Chair of the Membership Committee:  Jun Tian (University of Victoria)